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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1183 Vapenlicensansökningar

Enligt uppgift från utövare av taktiskt skytte runt om i landet har flera av dem 
mottagit samtal från tillståndsenheten för vapenlicensansökningar hos polisen 
med krav på återlämnande av licenser för vapen avsedda för tävlingsskytte. 
Motiveringen har varit att den typ av vapen som de aktuella skyttarna har licens 
för föreslås bli olagliga att inneha enligt EU:s nya vapendirektiv. Det är i 
dagsläget inte helt klart hur direktivet slutgiltigt kommer att se ut, men framför 
allt har ingen ny lag på området trätt i kraft ännu.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att polisens 
tillståndsenheter följer den lagstiftning vi har i dag? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-03
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00


